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Regel: 
[bookmark: _GoBack]Hoor je /ies(e)/ aan het eind van een woord? Dan schrijf je -isch(e).
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Doel

We gaan vandaag woorden die eindigen
op het vaste stukje -isch(e) goed leren
schrijven.

Zoals de woorden historisch en
elektrische.

Dit zijn regelwoorden:
gebruik de regel.
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Doel

Wat mensen en dieren doen zijn

werkwoorden. Je hebt de ik-vorm

(dans), de hij-vorm (danst) en de
wij-vorm (dansen).

Vandaag gaan we deze vormen
oefenen.




